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kt6re odbylo sie W dniu 14 wrzesnia 2011 roku

o godzinie 1400 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik nr
1 do protokolu.) odczytal proponowany porzadek obrad: \ /

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad . ~ ,...;
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Analiza umorzen i zwolnien z podatk6w w latach :Wy.5 - 2011 - kontynuacja
5. Analiza pisma Pana J6zefa Krynskiego z dnia 11 .0'8 :fWll roku.
6. Zapoznanie z protokolem kontroli przeprowadzonej w Urzedzie Miasta .Marki przez

Najwyzsza Izbe Kontroli - kontynuacja.
7. Sprawy rozne.
8. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przvjecie wniosk6w w sprawie zmian porzC!dku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Analiza umorzell i zwolniell z podatk6w w latach 2005 - 2011 - kontynuacja.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz do Komisji Rewizyjnej wplynelo pismo
Burmistrza Miasta Marki z dnia 5 wrzesnia 2011 roku wraz z wykazem osob prawnych i
fizycznych orazjednostek organizacyjnych nie posiadajacych osobowosci prawnej, kt6rym w
zakresie podatk6w lokalnych udzielono umorzen w latach 2005 - 2011 (dane do 31.08.2011).
zalacznik nr 2.

Nastepnie przewodniczacy Komisji zwrocil sie do Burmistrza 0 uzasadnienie dokonania
umorzen i zwolnien z podatk6w w latach 2005 - 2011 gdzie umorzenie dot. kwot powyzej
1000 zl, kt6rych dokonano dwukrotnie i wiecej razy.

Burmistrz odniosl sie do prosby Przewodniczacego Komisji uzasadnil dokonanie tego
rodzaju umorzen i zwolnien z podatk6w.

W dalszej czesci dyskusji udzial wzieli m.in.; Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch,
Burmistrz Janusz Werczynski,

W dyskusji poruszano kwestie zwiazane m. in. z; udostepnianiu komisji informacji 0

umorzeniach i zwolnieniach z podatk6w, przewodniczacy Komisji Rewizyjnej powolal sie w
tej kwestii na wyrok Sadu 0 sygn. ILSAlLU507/02 wyrok NSA o/Lublin z dnia 6 czerwca
2002 roku.

Pkt. 5. Analiza pisma Pana J6zefa Kryllskiego z dnia 11.08.2011 roku.

Przewodniczacy Komisji odczytal pisma Pana J6zefa Krynskiego:
1. pismo z dnia 7 czerwca 2011 roku stanowi zalacznik nr 3.
2. pismo z dnia 22lipca 2011 roku stanowi zalacznik nr 4.
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3. skarga Pana J6zefa KryiJ.skiego na Bunnistrza Miasta Marki z dnia 11 sierpnia 2011
roku stanowi zalacznik nr 5

4. pismo z dnia 2 sierpnia 2011 roku skierowane do Urzedu miasta Marki stanowi
zalacznik nr 6.

5. pismo Wojewody ~~lZowieckiego z dnia 18 sierpnia 2011 roku stanowi zalacznik nr
7.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz wedlug jego infonnacji prace odwodnieniowe na
ul. Zabkowskiej w Markach sa w trakcie realizacji.
Nastepnie przewodnicz.icy komisji poinformowal, iz Pan J6zef Krynski nie zgadza sie z
uzasadnieniem do uchwalyRady Miasta Marki nr VI/48/2011 z dnia 30 marca 2011 roku. .
Nastepnie Przewodniczacy Komisji odczytal uzasadnienie do niniejszej uchwaly (uchwala .
wraz z uzasadnieniem starrowi zalacznik nr 8 do protokolu),

W dalszej dyskusji udzial wzieli m.in. Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch, Bunnistrz
Janusz Werczynski/

W dyskusji poruszano kwestie zwiazane m.in. z; renowacja rowu melioracyjnego przy ul.
KoszaliiJ.skiej w Markach; odwodnieniem ul. Zabkowskiej w Markach.

Przewodniczacy Komisji zlozyl wniosek 0 utrzyrnanie poprzedniej decyzji komisji tzn.
uznanie skargi Pana J6zefa KryiJ.skiego za czesciowo zasadna, W zwiazku z czyrn jak
poinformowal Przewodniczacy Komisji na kolejne posiedzenie przygotowane bedzie
wyjasnienie dla Pana J6zefa KryiJ.skiego w niniejszej sprawie wraz z wyjasnieniami
Bunnistrza zlozonymi na posiedzeniu komisji.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie zlozonego wniosku.

Glosowanie:
za przyjeciem- 5
przeciw-O
wstrzymalo sie-O
(w glosowaniu bralo udzial 5 radnych).

Wniosek zostal przyjety,

Pkt. 6. Zapoznanie z protokolem kontroli przeprowadzonej w Urzedzie Miasta Marki
przez Najwyzsza Izbe Kontroli - kontynuacja.

Przewodniczacy Komisji odczytal pismo Najwyzszej Izby Kontroli Delegatura w Warszawie
z dnia 12 wrzesnia 2011 roku wraz z informacja 0 wynikach kontroli gminnych funduszy
ochrony srodowiska i gospodarki wodnej na terenie wojew6dztwa mazowieckiego. Zalacznik
nr9.

W dyskusji udzial wzieli m.in. radna Elzbieta Brzozowska, Przewodniczacy Komisji Michal
Jaroch,

Podczas dyskusji omowiono m.in. gospodarowanie srodkami z Narodowego Funduszu
Ochrony Srodowiska przez Wydzial Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej Urzedu
Miasta Marki.
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Pkt. 7. Sprawy rozne.

Dyskusji nie podjeto.

Pkt. 8. Zamkniecieposiedzenia.

o godzinie 1630 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

Protokolowala
Anna.Broma,
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Przewodniczacy Komisji .

Michal Jaroch
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